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PROTOKOLL nr 11 2023 

Styrelsemöte  

Via Teams 

2024-01-24, kl. 19.00 

 

 

Närvarande: 
Urban Larsson, Martin Hedberg, Susanne Jonsson, Putte Gilberg, Linda Lindblom Hedberg och 

Karina Nilsson 

Övriga: Lars-Åke Persson, Annsofie Carlson, Marie Lundh, Yasmine Bengtsson  

och Ann-Marie Bergström 

 

§ 119  Mötets öppnande 
Urban förklarar styrelsemötet öppnat. 

 

§ 120  Godkännande av dagordning 
Vi beslutar att godkänna dagordningen.  

 

§ 121  Föregående mötesprotokoll 
Protokoll nr 10 verksamhetsår 2023. 

Vi beslutar att godkänna protokollen och lägga de till handlingarna.  

 

§ 122  Kvarstående arbeten 

- Inga kvarstående arbeten 

 

§ 123  Ekonomi 
Susanne har skickat ut rapporterna till oss. Allt ser bra ut. Fortsatt bra ekonomi.  

 

§ 124  Inkommande post och skrivelser 
Nyhetsbrev från SISU Gävleborg och Dalarna. Information från SBF om motioner, propositioner 

och röstlängd.  

 

§ 125  Rapporter och uppkomna frågor 
a) Rapporter från SGA och Rådgivare   

RB: Några tävlingar i distriktet, 2 st i Falun. Martin har tillfrågat en ny SGA i RB.  

Folkrace: Vi betalar för de som vill gå domarutbildning. Den 17 mars kommer folkrace att ha en 

utbildning för tävlingsledare A och B samt tekniker. Tävling i Hällefors. Kommande tävling i 

Ludvika, annars lugnt fram till maj. Det krävs ett tillstånd från Lotteriinspektionen för att 

använda anbudsappen. Antingen kan SBF söka åt klubbarna eller så söker man själv. Ingen 

kostnad.  

Rally: Lars-Åke berättade att det körts en första DM tävling, Falun, 41 tävlande och sen har det 

varit ett SM i Hudik. Järbo kör DM tävling till helgen, 135 anmälda. Det rullar sen på med 

tävlingar varje helg så länge det är snö.  
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DR: Det är så klart lugnt just nu. Det är utbildningar på gång, förhoppningsvis i mars. Ny 

ordförande i utskottet och nya ledamöter.  

Enkel bilsport: Det har inte varit någon uthållighetstävling. Ev en på gång i Söderhamn.  

Rallycross: En del licensförfrågningar. Förare är sugen att köra till sommar.  

b) Årsmötet 

Kallelsen ska gå ut senast 21 dagar före, den 28/1. Vi skickar information och 

anmälningsformulär. Bjuder in 2 ombud per klubb. Lunch kl. 12.00 och mötet börjar kl. 13.00 på 

Hotell Winn i Gävle. Resten av handlingarna 7 dagar före. Allt publiceras på hemsidan.  

Annsofie representerar valberedningen. Hon pratar för Sandvikens motion. Det finns tilltänkta 

kandidater som vill komma in som suppleanter. Beroende på beslut på årsmötet så kan vi välja 

in suppleanter, annars kan de få vara ”styrelseelever”.  

Motion nr 1, Återta begreppet Fair Race 

Styrelsen ställer sig positiva till motionen.  

Motion nr 2, Årsmöte vartannat år.  

Styrelsen rekommenderar avslag på motionen.  

Motion 3, Nya regionindelning 

Styrelsen rekommenderar avslag på motionen.  

Motion 4, Jurist i Disciplinnämnden och Juridiska nämnden 

Styrelsen rekommenderar avslag på motionen. 

Motion 5, Arvodering förbundsstyrelsen 

Styrelsen rekommenderar avslag på motionen. 

Proposition nr 1, Stadgeändring 

Styrelsen ställer sig positiva till propositionen. 

Proposition nr 2, Förslag till stadgeändring gällande årsmöte vartannat år. 

Styrelsen rekommenderar avslag på propositionen. 

Proposition nr 3, Förslag till stadgeändring gällande revisorer och revisionsbolag 

Styrelsen rekommenderar avslag på propositionen. 

Proposition nr 4, Förslag till stadgeändring gällande valberedning 

Styrelsen rekommenderar avslag på propositionen. 

Proposition nr 5, Funktionärslicens – publikplats 

Styrelsen rekommenderar avslag på propositionen. 

Proposition nr 6, Hederlegitimation 

Styrelsen rekommenderar avslag på propositionen. 

Proposition nr 7, Förslag till stadgeändring om arvode 

Styrelsen rekommenderar avslag på propositionen. 
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Sandvikens motion 

Styrelsen rekommenderar avslag på motionen. Vi föreslår att godkänna ”styrelseelever” för att 

lättare få in nya personer till styrelsen som vill vara med och lära sig.  

c) Verksamhetsberättelser för 2023 

Vi går igenom det som har inkommit från SGA samt diskuterar vad som ska stå i vår berättelse. 

Karina sammanställer och skickar ut.  

I budgeten för 2024 läggs in NNBF ungdom 30.000 kr.  

d) Verksamhetsplan 2024 

Vi går igenom föregående verksamhetsplan och finslipar lite på den. Karina sammanställer och 

skickar ut.  

 

§ 126  Miljö 
Inget nytt.   

 

§ 127  Utbildning 
Det kommer att bli en utbildning för folkrace, tävlingsledning och tekniker den 17/3. 

 

§ 128  Övrigt 
Linda har en fråga på nya reglementet när det gäller folkrace. Det står i det nya reglementet att 

inbjudan ska skickas till utskottet innan publicering. Leif (Putte) tar frågan vidare till utskottet.  

 

§ 129  Nästa möte 
Styrelsemöte 2024-02-07, kl. 19.00 via teams för att stämma av verksamhetsberättelse/plan.  

 

§ 130  Mötets avslutande 
Urban tackar för mötet. 

 

 

 

Urban Larsson   Karina Nilsson  

Ordförande    Sekreterare    


